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GRADSKO VIJEĆE  

KLASA: 021-05/19-01/4 

URBROJ:2182/10-01-19-2 

Knin, 28. ožujka 2019. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina  

 

 

 Sjednica je odrţana 28. oţujka  2019. godine (ĉetvrtak), s poĉetkom u 15.30 sati u 

Gradskoj vijećnici u Kninu.  

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Poţar, predsjednica Gradskog 

vijeća (dalje u tekstu: Predsjednica).  

 Nakon izvršene prozivke, utvrĊeno je da su na sjednici nazoĉni sljedeći vijećnici:  

 

1. Josip Bebek     8. Dragan Miliĉević 

2. Marija Ćurić     9. Vedrana Poţar 

3. Veselin Đujić     10. Marko Sinobad  

4. Nikolina Grizelj    11. Marko Šešo 

5. Davor Ilić     12. Marinko Tokmakĉija 

6. Marina Krvavica     13. Marko Vujasinović 

7. Robert Marić        

 

 

 Predsjednica je utvrdila  da je na sjednici od ukupno 18 nazoĉno 13 vijećnika, svoj 

izostanak opravdali su sljedeći vijećnici: Mirko Antunović i Marjan Blaţević, a javili su se 

vijećnici Maja Deronja, Goran Mrnjavac i Nenad Tisaj da će zbog opravdanih razloga malo 

kasniti na sjednicu Gradskog vijeća. Nakon prozivke konstatirano je da Gradsko vijeće ima 

kvorum za pravovaljano odluĉivanje i donošenje odluka.  

 

U 15.33 sati sjednici se pridruţio vijećnik Goran Mrnjavac.  

 

 Usvajanje zapisnika  

  

Zapisnik s 18. sjednice Gradskog vijeća je usvojen većinom glasova, 10 za, nitko 

protiv i 4 glasa suzdrţana i to: Marija Ćurić, Goran Mrnjavac, Nikolin Grizelj i Marko Šešo 

suzdrţani.  

 

 Zapisnik s 19. sjednice Gradskog vijeća je usvojen većinom glasova, 10 za, nitko 

protiv i 4 glasa suzdrţana i to: Marija Ćurić, Goran Mrnjavac, Nikolina Gizelj i Marko Šešo.  
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 Utvrđivanje dnevnog reda  

 

 Predsjednica je dala predloţeni Dnevni red na glasovanje koji je jednoglasno usvojen i 

glasi:  

   

  D N E V N I     R E D 

 

1.  Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti – pružanje 

usluge pražnjenja i odvoza otpadnih voda iz sabirnih jama i mulja iz malih sanitarnih 

uređaja na području Grada Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika 

Upravnog odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu 

okoliša) 

2. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka biranja članova Savjeta mladih Grada Knina i 

njihovih zamjenika i objavi Javnog poziva za isticanje kandidatura za članove Savjeta 

mladih Grada Knina i njihove zamjenike i prijedlog Javnog poziva za isticanje 

kandidatura za članove Savjeta mladih Grada Knina i njihove zamjenike 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslova proĉelnice 

Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i društvene djelatnosti Grada Knina) 

3. Prijedlog Programa potpora poljoprivredi na području Grada Knina za razdoblje 

2019.-2021. godina 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, mag.oec., zamjenik gradonaĉelnika) 

4. Prijedlog Programa potpora gospodarstvu Grada Knina u 2019. godini –  

POTPORE 2019. 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, mag.oec., zamjenik gradonaĉelnika) 

5. Prijedlog Programa potpore razvoju turističke ponude na području Grada Knina u 

2019. godini 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, mag.oec., zamjenik gradonaĉelnika) 

6. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Knina u 2018. godini 

(Izvjestitelj: Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Upravnog 

odjela za prostorno ureĊenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

7. Vijećnička pitanja 

 

                          

 

Točka 1.  

Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti –  

pružanju usluge pražnjenja i odvoza otpadnih voda iz sabirnih jama i mulja i  

malih sanitarnih uređaja na području Grada Knina  

 

Sluţbenik ovlašten za obavljanje poslova proĉelnika Ivica Brĉina obrazloţio je 

Odluku. Struĉno povjerenstvo za provedbu postupka davanja koncesije za obavljanje 

komunalne djelatnosti-usluge crpljenja, odvoza i zbrinjavanja fekalija i septiĉkih jama na 

podruĉju Grada Knin i Analize davanja koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

objavilo je dokumentaciju za nadmetanje koja je objavljena u Elektroniĉkom oglasniku javne 

nabave RH 1. veljaĉe 2019. godine. Na temelju objavljene dokumentacije, zaprimljena je 

jedna ponuda i to od ponuditelja Komunalno poduzeće d.o.o. Trg Oluje 5. kolovoza 1995, 

22300 Knin.  

 

Struĉno povjerenstvo za provedbu postupka davanja koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti-usluge crpljenja, odvoza i zbrinjavanja fekalija iz septiĉkih jama na podruĉju 
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Grada Knina otvorilo je 6. oţujka ponudu i utvrdilo da je ponuditelj ponudio koncesijsku 

naknadu u iznosu 6.000,00 kuna godišnje i cijenu odvoza po m3 od 65,00 kuna bez PDV-a, a 

na cijenu odvoza po m3 obraĉunava se PDV po stopi od 13%. Povjerenstvo je izvršilo pregled 

i ocjenu ponude te utvrdilo da je ponuda uredna, i da ispunjava sve traţene uvjete iz 

Dokumentacije za nadmetanje.  

 

Odbor za Statut, poslovnik i popise i Odbor za proraĉun i financije nisu imali 

primjedbi.  

 

U 15.41 sati vijećnica Maja Deronja je pristupila sjednici.  

 

 Vijećnica Marija Ćurić je konstatirala da je to porast cijene, te da su graĊani ogorĉeni 

na ove cijene, smatra da bi cijena trebala biti jeftinija.  

 

 Većinom glasova za (14) i jedan glas protiv – Marija Ćurić, nitko suzdrţan, usvojen je 

prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti – pruţanje usluge 

praţnjenja i odvoza otpadnih voda iz sabirnih jama i mulja iz malih sanitarnih ureĊaja na 

podruĉju Grada Knina i ĉini sastavi dio ovo zapisnika.  

 

Točka 2.  

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka biranja članova Savjeta mladih  

Grada Knina i njihovih zamjenika i objavi Javnog poziva za isticanje kandidatura  

za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Knina  

 

Sluţbenica ovlaštena za obavljanje poslove proĉelnice Sanda Petrović Brnić je 

obrazloţila odluku. Ĉlankom 9. Zakona o savjetu mladih propisano je da predstavniĉko tijelo 

JLS, temeljem odluke o osnivanju savjeta mladih, pokreće postupak biranja ĉlanova savjeta 

mladih i njihovih zamjenika, a da postupak poĉinje objavom javnog poziva za isticanje 

kandidatura. Nadalje, istim Zakonom je propisano da su mladi osobe koje u trenutku 

podnošenja kandidature za ĉlanstvo u savjetima mladih imaju navršenih 15 do navršenih 30 

godina ţivota. Savjet mladih se bira na razdoblje od 3 godine, a javni poziv se objavljuje u 

sluţbenom glasilu JLS, te u sredstvima javnog priopćavanja i to najmanje tri mjeseca prije 

isteka mandata ĉlanova mladih. Rok za isticanje kandidatura za ĉlanove Savjeta mladih i 

njihove zamjenike je 20 dana od dana objave Javnog poziva.  

 

Odbor za Statut, poslovnik i propise nije imao primjedbi.  

Rasprave nije bilo.  

  

 Jednoglasno je donesena Odluka o pokretanju postupka biranja ĉlanova Savjeta mladih 

Grada Knina i njihovih zamjenika i objavi Javnog poziva za isticanje kandidatura za ĉlanove i 

njihove zamjenike Savjeta mladih Grada Knina i ĉini sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Točka 3.  

Prijedlog Programa potpora poljoprivredi na području Grada Knina za  

razdoblje 2019.-2021. godine  

 

 Izvjestitelj je Marijo Ćaćić, zamjenik gradonaĉelnika. Predloţenim programom se 

utvrĊuju aktivnosti u poljoprivredi za koje će Grad Knin u trogodišnjem razdoblju 2019. – 

2021. godine dodijeliti potpore male vrijednosti te kriterije i postupke dodjele istih. Potpore 
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podrazumijevaju dodjelu bespovratnih novĉanih sredstava (subvencija) iz Proraĉuna Grada 

Knina. Ovim programom se odreĊuju kriteriji za dodjelu potpora za sljedeće mjere i to:  

Mjera 1. Potpore mladim poljoprivrednicima. Maksimalan iznos potpore po korisniku iznosi 

85% ukupnih troškova, a najviše do 30.000,00 kuna po korisniku godišnje.  

Mjera 2. Potpore oĉuvanju i proširenju stoĉnog fonda. Potpora po jednom korisniku iznosi 

80% troškova, a najviše do 30.000,00 kuna po korisniku godišnje. Za kupnju rasplodnih 

domaćih ţivotinja minimalna iznos potpore je 2.000,00 kuna, iznimno za kupnju pĉelinjih 

zajednica maksimalan iznos je 7.000,00 kuna.  

Mjera 3. Potpora kapitalnim ulaganjima u sektoru biljne proizvodnje. Potpora se odnosi na 

ulaganje u sektoru biljne proizvodnje, povećanje proizvodnje, poboljšanje kakvoće proizvoda 

i uvoĊenje novih tehnologija kroz aktivnosti sufinanciranja nabavke mehanizacije, opreme, 

postavljanje plastenika sve vezano za proizvodnju voća, povrća te aromatiĉnog i ljekovitog 

bilja.  

Mjera 4. Potpora izrade prijavne dokumentacije za projekte koji će se prijavljivati za sredstva 

EU fondova. Potpora iznosi 50% ukupnih troškova, a najviše do 2.000,00 kuna po korisniku 

godišnje.  

i Mjera 5. Potpora ulaganju u preradu vlastitih poljoprivrednih proizvoda na obiteljskom 

poljoprivrednom gospodarstvu. Potpora se dodjeljuje za dio dokumentiranih troškova do 80% 

nabavne cijene po priloţenom raĉunu odnosno najviše do iznosa 30.000,00 kuna po korisniku. 

Minimalan iznos je 2.000,00 kuna.  

 

U 15.53 sati sjednici se pridruţio vijećnik Nenad Tisaj.  

 

 Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proraĉun i financije nisu imali 

primjedbi.  

 

 Vijećnik Marinko Tokmakĉija je upitao za 2018. godinu i iskorištenost ispod 50% 

sredstava. Zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić je rekao da je jedan od razloga slaba 

informiranost. Ali se nadamo da će ove godine biti bolja iskorivost potpore.  Izradit će se 

letci, napraviti emisija na Radio Kninu.  

 

 Vijećnica Maria Ćurić je rekla da je to domena iz koje dolazi, da je ova mjera dobra, 

ali da će biti suzdrţana i za ovu i za sljedeće dvije toĉke.  

 Vijećnica Marina Krvavica je rekla da je sudjelovala u izradi programa.  

 

 U 16.15 sati vijećnik Davor Ilić je napustio sjednicu zbog privatnih razloga.  

 

 Većinom glasova za (13), nitko protiv i jedan (1) glas suzdrţan - Marija Ćurić usvojen 

je Program potpora poljoprivredi na podruĉju Grada Knina za razdoblje 2019.-2021. godine i 

ĉini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

Točka 4.  

Prijedlog Programa potpora gospodarstvu Grada Knina  

za 2019. - 2021. godinu 

 

 Izvjestitelj je Marijo Ćaćić, zamjenik gradonaĉelnika Grada Knina. Ovim Programom 

se utvrĊuju naĉini i mjerila za poticanje razvoja gospodarstva na podruĉju Grada Knina. U 

Proraĉunu Grada Knina za 2019. godinu osigurana su sredstva u iznosu od 400.000,00 kuna. 

Potpore u gospodarstvu sadrţe 5 mjera i to:  
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Mjera 1. Potpora novoosnovanim gospodarskim subjektima. Potpora je namijenjena 

novoosnovanim gospodarskim subjektima koji su zapoĉeli djelatnost u 2019. godini. Troškovi 

potpore se odnose na izradu poslovnih planova, investicijskih programa, marketinških 

planova te konzultacija.  

Mjera 2. Potpora za podmirenje troška struĉnog osposobljavanja, polaganja struĉnog i 

majstorskog ispita te prekvalifikacija i dokvalifikacija. Potpora je odnosi na trošak 

osposobljavanja, polaganja struĉnog i majstorskog ispita te prekvalifikacija i dokvalifikacija, s 

ciljem poticaja poduzetnicima na usavršavanje zaposlenika radi postizanja konkurentske 

prednosti i zadrţavanje struĉne osposobljenosti zaposlenika.  

Mjera 3. Potpore poduzetnicima za sudjelovanje na sajmovima i izloţbama. Potpora se odnosi 

na poduzetnike kako bi što bolje prezentirali svoje proizvode na sajmovima i manifestacijama 

i potaklo promicanje na nova trţišta. U prošloj godini nije bilo zahtjeva za ovu mjeru. 

Mjera 4. Potpora za nabavu nove opreme te za ureĊenje i adaptaciju prostora u kojem se 

obavlja djelatnost. Potpora se odnosi za nabavu nove opreme te za ureĊenje i adaptacija. 

prostora. Cilj ove potpore je omogućiti poboljšanje uvjeta rada postojećih poduzetnika.  

Mjera 5. Potpore za izradu prijavne dokumentacije za projekte koji će se financirati iz EU 

sredstava. Potpora se odnosi na izradu prijavne dokumentacije za projekte koji će se 

financirati iz EU sredstava. Cilj ove mjere je potaknuti razvoj gospodarstva.  

 

U 16.05 sati vijećnica Maja Deronja je zbog privatnih obveza napustila sjednicu.  

 

Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proraĉun i financije nisu imali primjedbi.  

 

Rasprave nije bilo.  

 

 Većinom glasova za (13), nitko protiv, jedan glas suzdrţan – Marija Ćurić, usvojen je 

Program potpora gospodarstvu Grada Knina u 2019. godini Potpore 2019. i ĉini sastavni dio 

ovog Zapisnika.  

 

Točka 5.  

Prijedlog Programa potpore razvoju turističke ponude na  

području Grada  Knina za 2019. godinu  

 

 Izvjestitelj je Marijo Ćaćić, zamjenik gradonaĉelnika Grada Knina. Ovim programom 

odreĊuju se uvjeti, kriteriji i naĉin dodjele potpore male vrijednosti u vidu subvencije 

troškova u turizmu. Potpora u turizmu iznosi 200.000,00 kuna i osigurana je u Proraĉunu 

Grada Knina. Program obuhvaća tri mjere i to:  

Mjera 1. Potpore za izgradnju bazena. Potpora se odnosi na podnositelji koji imaju 

registrirano minimalno 3 sobe odnosno 6 stalnih kreveta.  

Mjera 2. Potpora za poboljšanje uvjeta – povećanje postojeće kategorizacije. Cilj ove potpore  

je povećanje razine i kvalitete usluge postojećih smještajnih kapaciteta.  

Mjera 3. Potpora pokretanju ugostiteljskih djelatnosti na postojećem obiteljskom 

poljoprivrednom gospodarstvu. Potpora se odnosi na proširenje turistiĉke ponude na podruĉju 

Grada Knina,  a podrazumijeva priznavanje dokumentiranih ulaganja.  

Bespovratna sredstva za svaku mjeru iznosi od 70% prihvatljivih i dokumentiranih troškova, a 

maksimalan iznos potpore po zahtjevu je do 25.000,00 kuna.  

 

 Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proraĉun i financije nisu imali 

primjedbi.  
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 Vijećnik Marinko Tokmakĉija je dao primjedbu da se slabo ili skoro vrlo malo uradilo 

za razvoj turizma, konstatirao je da nema dovoljno energije ili znanja. Mišljenja je da je TZ 

trebala obavijestiti javnost o ne uvrštavanju Knina u promidţbeni video Ţupanije.  

Gradonaĉelnik je odgovorio da je podijeljeno skoro 100 tisuća letaka po hotelima i 

odmorištima u Ţupaniji, te da je dio prospekata dostavljen Nacionalnom parku. Ţupanija je 

snimila video u kojemu nema grada Knina ni TvrĊave kao ni vrh Dinare, viša puta im se 

pisalo i reagiralo kod ţupana.  

 

 Većinom glasova za (13), nitko protiv i jedan glas suzdrţan (1) Marija Ćurić usvojen 

je Program potpore razvoju turistiĉke ponude na podruĉju Grada  Knina za 2019. godinu i ĉini 

sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Točka 6.  
Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Grada Knina u 2018. godini 

 

 

 Izvjestitelj Ivica Brĉina, sluţbenik ovlašten za obavljanje poslove proĉelnika je rekao da je 

Grad Knin, kao obveznik, duţan na svom podruĉju osigurati javnu uslugu prikupljanja miješanog 

komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada, odvojeno prikupljanje otpadnog papira, 

metala, takla, plastike i tekstila te krupnog otpada. Ovim Planom koji je izraĊen za razdoblje od 2018. 

do 2022. godine, a koji je usvojen u oţujku 2018. godine, sadrţi analize, te ocjene stanja sustava 

gospodarenja otpadom na podruĉju Grada Knina, podatke o vrstama i koliĉinama proizvedenog 

otpada, podatke o lokacijama odbaĉenog otpada i njihovom uklanjanju, mjere potrebne za ostvarivanje 

ciljeva smanjivanja ili sprjeĉavanja nastanka otpada, opće mjere za gospodarenje otpadom, popis 

vaţnih projekata rokove i nositelje izvršenja plana, te popis primjenjivih zakona, pravilnika i 

dokumentacije.  

Nadalje, Grad Knin jako puno ulaţe u mjere smanjivanja i sprjeĉavanja nastanka otpada što je vidljivo 

posljednjih godina, ali usprkos svim naporima, svijest graĊana je i dalje relativno niska i na sve 

moguće naĉine se radi na edukaciji graĊana kako bi shvatili vaţnost planiranog raspolaganja otpadom. 

Svake godine se pronalaze tzv. „ilegalna odlagališta“ , ali se nekoliko njih i sanira što predstavlja 

veliki napredak. Prioriteti su usmjereni na provedbu propisanih mjera za odvojeno prikupljanje otpada 

i edukaciji graĊana.  

  

 Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proraĉun i financije nisu imali primjedbi.  

 

 Vijećnica Marija Ćurić je rekla da neće podrţati ovo izvješće da se ne vidi napredak za 

reciklaţno dvorište, odvojeno prikupljanje otpada za zgrade nije riješeno. U Meštrovićevoj ulici nije 

napravljen zeleni otok i dalje stoje kontejneri. Ivica Brĉina je rekao da se ĉeka natjeĉaj od Fonda, jer 

Grad ne moţe sam financirati kante.   

 

 Većinom glasova za (9), jedan glas protiv (1) Marija Ćurić i tri glasa suzdrţana (3) Goran 

Mrnjavac, Marko Šešo i Nikolina Grizelj usvojeno je Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

Grada Knina u 2018. godini i ĉini sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Vijećnička pitanja 7.  

 

- Vijećnik Marinko Tokmakĉija je upitao što je s ulicom Tvrtkom 1-3-5 odnosno iza te zgrade. 

Drugo pitanje se odnosilo na Europske projekte.  

Ivica Brĉina je odgovori da je do kraja ove godine plan da se napravi parking.  

Marijo Ćaćić, zamjenik gradonaĉelnika je rekao da će se do kraja ove godine prijaviti svi 

projekti, te da se neki projekti već primjenjuju.  
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- Vijećnik Nenad Tisaj je upitao koliko je prijava bilo za restoran na TvrĊavi i kad je poĉetak 

rada, te zašto oni koji daruju krv po novom Pravilniku imaju jedan slobodan dan, a kod svih 

drţavnih sluţbi dva dana, misli da je to dobra stimulacija.  

Pristigla je jedna prijava u roku koja udovoljava svim uvjetima, a bilo je zainteresiranih 

desetak ali se nisu javili na natjeĉaj rekao je zamjenik gradonaĉelnika Marijo Ćaćić. A što se 

tiĉe jednog dana za darovatelje krv Grad Knin nije korisnik kolektivnog ugovora te je stavljen 

jedan dan odgovorio je gradonaĉelnik.  

 

- Vijećnik Josip Bebek se osvrnuo na odrţavanje biciklistiĉke utrke na Trgu Ante Starĉevića, 

odnosno na spomeniku Oluja, da li je izdana dozvola za odrţavanje utrke i da li se ogradilo od 

toga, te što je s monitorima na spomeniku da ne rade. Spomenik je napravljen da se oda poĉast 

poginulim braniteljima.  Gradonaĉelnik je rekao da se već 5 godina odrţava utrka, smatra da je 

spomenik tu da bude za javnost tj. da javnost bude dio spomenika. Nikom nije bila ţelja da se 

netko omalovaţava i da je Trg sastavni dio naših ţivota. Vijećnik Josip Bebek je na kraju 

traţio pisani odgovor na ovo pitanje i upitao kad će biti napravljena rasvjeta kod groblja i za 

plato kod groblja da se uredi.  

Ivica Brĉina je rekao da će se pitanje rasvjeta riješiti prilikom rješavanja rasvjete u Suronjinoj 

jer treba postaviti nove prikljuĉke. Dat je nalog da se uredi privremeno parkiralište. 

 

- Vijećnik Goran Mrnjavac je upitao da li se mogu nabrojati tri investitora koja su uloţila u grad 

Knin u zadnjih godinu i pol dana. Gradonaĉelnik je rekao da će pisanim putem odgovoriti.  

 

- Vijećnica Marija Ćurić je konstatirala da je potpisano 5 ugovora o financiranju iz IP-a i upitala 

da li će se što vratiti u Proraĉun i kad će se to vratiti i koliko. Obnova postojeće javne rasvjete 

koja ide iz kredita, a ne iz sredstava EU, po ulicama Zlatovićeva, Rendićeva, Solinska, 

Kupreška i da li će se postaviti rasvjeta po tim ulicama. Zamjenik Marijo Ćaćić je rekao da su 

ugovori objavljeni po mediji, zadnji projekt je ureĊenje restorana na TvrĊavi, to je u postupku. 

Ministarstvo regionalnog razvoja dodijelilo je iznos od 586.000,00 kuna za taj projekt. Zahtjev 

je poslan. Za ostala 4 projekta vlastitim sredstvima se financira pripremna dokumentacija iz 

razloga nemogućnosti ĉekanja dok se ne odobre sredstva.  HABOR je Gradu odobrio kredit s 

0,1% kamata za projekt javne rasvjete.  

 

- Vijećnik Dragan Miliĉević je upitao da li Grad namjerava adaptirati i otvoriti još jedan vrtić 

obzirom na upite graĊana koje je imao. Gradonaĉelnik je odgovori da je grad analizirao stanje, 

te da ima mogućnost adaptacije Doma u Vrpolju u kojoj je nekad bila škola, snimljeno je 

stanje, uz minimalna ulaganja, ako bi u proraĉunu bilo sredstava moglo bi se osposobiti 

otvaranje vrtića.  

 

 

 

Završeno u  18.00 sati.  

 

 

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA             PREDSJEDNICA  

  

      Lidija Ćurko                 Vedrana Požar, struč.spec.oec. 

 

 

 

 

 


